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Tilstede: Styret, Natteravnkoordinator + 20 

Rektor informerer 
Byggeprosjekter 

 Oppussingen går etter planen. Ungdomstrinnet blir i paviljongen frem til høstferien. 

 Uteområder ferdigstilles høsten 2017. Undervisningsbygg samarbeider tett med elevråd, lærere 

og foreldre slik at elevenes behov blir ivaretatt på best mulig måte.  

Neste skoleår 

 Alle lærere er på plass, men det blir ikke sendt ut informasjon før ferien. 

 Bøler skole har ikke plass til alle 1.klassingene fra høsten av. Beklageligvis må vi for første gang 

avvise egne elever.  

 Det er lagt planer for Rustad skole som skal stå ferdig i 2019. Dette blir en 4 parallell-skole med 

langt bedre kapasitet. Dette kan føre til endringer av inntaksområdene.  

 Førskoledag ble avholdt 26/5. 

Ungdomstrinn i utvikling 

 Alle skoler med ungdomstrinn får tilbud om å delta i den nasjonale satsingen Ungdomstrinn i 

utvikling i løpet av en femårsperiode. Skoler som deltar velger å arbeide med ett eller flere av de 

fire satsingsområdene regning, lesing og skriving som grunnleggende ferdigheter i alle fag og 

klasseledelse. Fra høsten 2016 til og med høsten 2017 vil Bøler skole delta i den såkalte Pulje 

4 og har regning som fokus. Du kan lese mer om tilbudet her: http://www.udir.no/kvalitet-

og-kompetanse/nasjonale-satsinger/ungdomstrinn-i-utvikling/pulje-4/informasjon-til-

deltakere-i-pulje-4/  
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Elevrådet informerer 
 Elevrådet ønsker å stå tydeligere frem og styrke samholdet blant elevene.  

De ønsker derfor å starte opp med skolefrokost 1 gang per måned og ber om støtte til å 

arrangere dette.  

 Elevrådet søker derfor FAU om støtte til å starte opp dette etter ferien. Det er ikke søkt om en 

konkret beløp. FAU er svært positive til forslaget og ønsker å støtte opp om dette forslaget. FAU 

ber om at elevrådet utarbeider et budsjett som kan si noe om størrelse på beløpet. 

 

Natteravnordningen 
Dag Ivar Ytterberg informerer 

 For å kunne opprettholde den nåværende ordningen med natteravn i nærmiljøet hver fredag, er 

det behov for å rekruttere flere faste natteravner for skoleåret 2016/2017. 

Det er behov for 2 voksne som kan gå natteravn 6-7 fredager hver gjennom skoleåret 

2016/2017.  

Det trenger ikke være voksne som har tilknytning til skolene, det kan være hvem som helst som 

ønsker å bidra til et trygt og godt nærmiljø! Alternativt kan to voksne dele på denne oppgaven 

slik at det da kun blir 3-4 ganger i løpet av året.  

Ved spørsmål send e-post eller ring til Line Småstuen Haug (e-post: line.smatuen.haug@fhi.no, 

tlf. 48196672)  

Oppsummering av året  
 FAU er godt fornøyd med året som er gått. Alle arrangement er gjennomført som planlagt. 

 FAU har fått mange postive tilbakemeldinger etter årets 17.mai-feiring og med 96.630,-  i 

overskudd er vi godt fornøyde. 

 Alle tilbakemeldinger og erfaringer vedrørende de ulike arrangement blir tatt med videre. 

Økonomi 
 Bra resultat fra 17. mai. Overskudd på ca. 90 000,- mot et budsjett på 60 000,- 

Vipps og kortterminaler var koblet direkte til FAU sin konto. Dette fungerte bra. 

 Saldo på konto er nå ca. 435 000,- 
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Oppdatering av vedtekter 
 Det ble gjennomgått forslag til oppdatering av vedtekter for FAU. Vedtektene ble godkjent etter 

avstemning. Se vedtekter her:  https://boler.osloskolen.no/siteassets/fau/vedtekter-for-fau-

boler-skole-20160525_godkjent.pdf   

Eventuelt 
Gjenglemte klær 

 Skolen ber FAU og foreldre om hjelp til å rydde opp i gjenglemte klær.  

Det ble foreslått i salen at ordenselever på 1-4 trinn kan ha som fast oppgave å fordele klær.   

Klassekontakter bes ta kontakt med lærer for å høre om en slik ordning kan fungere.  

FAU oppfordrer samtidig foreldre til å stikke innom å se gjennom kleshaugen med jevne 

mellomrom. 

Hvite busser 

 Det kom inn forslag fra salen om å se på mulighet for å erstatte busstur med fly. Det er kjent at 

andre skoler har gode erfaringer med å fly til Tyskland fremfor å bruke flere dager i buss. 

FAU mener det kan være fornuftig å innhente flere opplysninger og erfaringer fra andre skoler 

slik at et slikt tilbud kan vurderes i fremtiden. Det oppfordres til at en egen arbeidsgruppe ser på 

dette til høsten. 

Valg 
Driftsstyret 

 Leder – Catrin Wall sitter et år til  

 Medlem - Elisabeth Sørlie sitter ett år til  

 Vara 1 - valg 2 år 

 Vara 2 - valg 2 år  

 

Skolemiljøutvalget 

 Foreldrerepresentant - Ine K. Martinsen sitter et år til  

 Foreldrerepresentant – valg 2 år 

 Vara 1 

 Vara 2  
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FAU-styret: 

 FAU leder: valg – 1 år  

 Ine K. Martinsen - sitter et år til 

 Kasserer: Stian Kristoffersen gjenvalg – 2 år 

 Styremedlem/Web: Ronny Lie Solbakken sitter et år til  

 Styremedlem: Anne Katrine Larssen NY - 2 å r  

 

Natteravnkoordinator- 7.-10 trinn  

 Dag Ivar Ytreberg  

Revisor 

 Anders Frafjord 
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